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UDI-historie 1954-1964 
 
Inleiding. 
 
Met deze versie van 4 juli ben ik op de helft van de reeks van 12 maanden naar het 125-jarig bestaan. 
De vereniging maakt een mooie ontwikkeling door mede door de tijdgeest toen. Het eiland 
Rozenburg gaat op de schop en veranderd van boerenland, een liefelijk eiland en natuurgebied naar 
industrie die opstoomt. De komend 10 jaar laat zien wat deze veranderingen teweegbrengen voor 
UDI en hoe zij meeliften. 
 
Plezier er mee. 
 

1955_ Laten we eens beginnen met de uitvoering op 28  
en 29 januari in het Gymnastieklokaal aan de molenweg.  
 
Omdat ik geen foto kon vinden uit deze tijd van het  
Openbare Lagere School aan de Molenweg gebruik ik  
onderstaande schoolfoto uit 1918 om toch de inbeelding  
te geven hoe het er uit zag. Al is het maar een klein stukje  
op de plek waar ik en de kranten stukjes die bij dit O.L.S.  
over gaan. In de uitgaven van februari, de eerst, 
plaatste ik al een foto met het school maar wellicht  
versterk dit het beeld van deze plek waar UDI repeteerde 
en concerten gaf.                 
                                                                                                                                                  De schakel_4-2-1955 

 
           O.L.S. aan de Molenweg, Bron Rozenburg in oude ansichten deel 9 

 
Bij het inlezen van de notulen van dit jaar vind ik de datums van de vergadering van het einde van het jaar als 
eerst en die het eerst in datum is gehouden achter aan! Vreemd, je zou anders verwachten. Waarom is me 
onduidelijk wellicht werden de notulen eerst in klad opgesteld en zijn deze later in het notulen boek op 
geschreven en heeft de notulist de blaadjes in de war gegooid. Hoe dan ook het zijn er van 6 april (leden 
vergadering), 5 september en die van 24 november. 
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In die van 6 april, de leden vergadering, is de opkomst ‘zeer gering’. De kas geeft een totaal bezit van                 
f 1505,07 aan. De bestuursverkiezing kan geen doorgang vinden omdat er te weinig leden aanwezig zijn, dit 
wordt door geschoven naar een repetitie avond. Er wordt besloten in Bussen met concours te gaan waarvoor 
2 bussen voor 70 totaal personen zijn gehuurd om hiernaar toe te gaan.  
 

Koninginnedag 1955, enkele UDI leden gingen Herauten. Dit was een aankondiging dat Koninginnedag ging 
aanvangen. Met paard en wagen werden de trompetters over het eiland gereden. Zij vertrokken van een 
boerenerf zoals de eerste foto hieronder aangeeft.  De rechtse plaat is van voor de Molen de Hoop, waar ze 
op de foto gaan met molenaar v/d Wilt (zijn vader was de naamgever van UDI in 1899). Op de foto van links 
naar rechts; Jan Kleijwegt, Dirk Meijer, Molenaar v/d Wilt en Teun van der Meer (mijn vader) 
 

 
 

Het eerste optreden op een concours van de KNF, ik  
berichte daarover in 1955, was niet onverdienstelijk. Op 2e 
pinksterdag, 30 mei, werd in Beekbergen een 1e prijs  
behaald in de klasse Uitmuntendheid. Zoal het stukje  
aangeeft een toffe prestatie gezien de slecht 4 behaalde 
eerste prijzen over de twee concours dagen. 
Op zaterdag 11 juni maakt men zelfs een mars door het  
Centrum om te laten horen dat ze blij waren met dit  
Behaalde resultaat. 
 
 
                                                                                                                                                      De schakel_3-6-1955 
 

Welicht 1 van de eerste optredens van de Boerenkapel die  
toen nog geen naam had, gezien het geschreven hier boven  
van Jo Bergwerff. 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                                               De Schakel_17-6-1955 
 
                                                                                                                   De schakel_10-6-1955 
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Het vieren van jubileums en het uitschrijven van een  
concours of festival bracht geld in het laadje, dat hebben  
we al meerdere keren kunnen lezen. Zo ook voor het feit dat 
de harmonie UDI 30 jaar bestond was reden voor het  
uitschrijven van een festival, en wel op 22 en 23 juli. 
Helaas kan ik verder niets vinden van dit gehouden festival, 
alleen via de notulen van 5 september dat dit festival een  
batig saldo van f 737,94. 
                                                                                                              De schakel_5-7-1955 
 

In deze zelfde vergadering lees ik dat er besloten wordt om van de opbrengst van het festival twee trombones 
te kopen. Tevens is te lezen dat men besluit door de uitgestelde bestuursverkiezing de functies te handhaven 
en pas op de volgende ALV in 1956 een nieuwe verkiezing te doen houden.  
 

Uit dit krantenstukje is op te maken dat er van alles aan gedaan wordt  
geld bijeen te brengen om de vereniging draaiende te houden en of het 
instrumenten fonds te spekken. Wat hiermee opgehaald werd is helaas  
niet te achterhalen maar men deed het wel. 
In dit jaar lees ik ook dat er al oud papier gespaard werd om ook zo de kas 
te spekken. Leuk om te zien dat dit ook al zo’n 70 jaar gedaan wordt. 
Ik heb daar foto’s van die ik in een later jaar zal laten zien. 
                                                                                                                                     
                                                                                                                                       De Westlander_23-9-1955 
 

In 1955 is het dan eindelijk zover, er komt een nieuwe  
Muziektent die wordt neergezet op het Marijkeplein. 
Een hoogstandje was dit bouwerk door de grote betonnen 
overkapping boven deze muziektent. Aannemer  
Ouwendijk, van de huidige hobbyzaak in de Emmastraat, 
was verantwoordelijk voor de bouw, een echte  
Rozenburgse Muziektent dus met verlichting en een perk 
met een heuse vijver met water wat in dit jaar door de  
kraan stroomde in Rozenburg. 
Op de volgende pagina het gehele verhaal van bouw tot  
sloop in 1993.  
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Twee mooie foto’s van de nieuwe betonnen  
Muziektent. De eerste een aanzichtkaart die je 
Toen in de rekken kon vinden om te versturen, de 
Tweede links onder de vijver te zien met water dat 
In 1955 door de leidingen en kranen op Rozenburg 
stroomden.  
UDI  speelde bij in gebruikneming op 3 september 
op de nieuwe Muziektent. 
Het heeft geen lang leven gehad de fontijn en werd  
vernield door kwajongens. 
 
 
 
 

 
 

24 november, een bestuursvergadering waarin de Uitvoering van 1956 op de agenda staat. Hier lees ik ook dat 
het nieuwe verenigingsgebouw eind januari 1956 gereed zal zijn, we praten hier dan over De Schans (Op het 
Marijkeplein). Het toneel wordt besproken zoals ook de verloting die de onkosten van deze avond moet 
drukken. 
In deze notulen is ook te lezen dat de heer D. v.d. Vliet met een voorstel komt om een muziekschool of een 
jeugdkorps op te richten. Dit is nodig vindt hij omdat de vereniging dat nodig heeft om zo later de oudere 
leden te kunnen vervangen. Besloten wordt dit met de leden op te nemen.  
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1956_ Dat UDI een belangrijke plaats inneemt in de gemeente dat 
is wel bekend nu. Op 31 januari is er een concert georganiseerd door  
het Oranjecomité ter gelegenheid van de 18e verjaardag van Kroon 
prinses Beatrix in de Immanuelkerk, en UDI is erbij. 
 
Het nieuwe Verenigingsgebouw is ook gereed in deze maand en zoals 
ik al eerder aangaf had UDI zijn uitvoering gepland in dit gebouw aan 
het Marijkeplein.  
Hieronder een foto hoe het erbinnen uitzag, een grote zaal met een 
podium met gordijnen ervoor. Na data weten we nu heeft UDI 
hier tot 2008 zijn repetities en uitvoeringen gehouden met de nodige 
verbouwingen en branden die daar hebben gewoed. 
                                                                                                                                                                           De schakel_27-1-1956 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
                               Verenigingsgebouw De Schans op het Marijke plein 
 
                                   
 
 

 
 
 
 
 
 
                                                                                                                                                                  De schakel_10-2-1956 

 
                                                                       De aankondiging rechts en het verslag links van deze eerste uitvoering                                                             
                                                                       in het nieuwe Verenigingsgebouw. Als ik de stoelen tel dan gok ik dat 
er ere +                                                         er + /- 250 bezoekers in konden en het zat vol volgens het verslag. Wat 
zal                                                                  zullen ze blij zijn geweest met deze mooi locatie, wat een aanwinst 
voovoor  
                                                                      Rozenburg. Bij het zoeken naar stukjes vond ik diverse aankondiging 
                                                                      Van activiteiten in het nieuwe gebouw door diverse verenigingen                                                     
 
                                                                                              De Westlander_17-2-1956 
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Eind februari is UDI in rouw om haar  
voorzitter die is overleden. 
De heer A.M.M. Mol was van 1927 tot 
1928 voor en jaar Voorzitter en later 
van eind 1942 tot aan dit moment.  
De heer Mol was een goed bestuurder 
en heeft zoals ik zelf uit de boeken  
veel voor UDI gedaan op bestuurlijk  
vlak maar uiteindelijk ook voor de   
vereniging wat ook blijkt uit de rouw 
advertentie die UDI plaatste. 
 
UDI kon dus opzoek naar een nieuwe  
Voorzitter.                                                                                                                                                                De schakel_24-2-1956 

Ik lees in de bestuursvergadering van  
15 maart 1956 dat de notulen is afgetekend door de heer Kleijwegt (voorzitter) maar in de notulen is te lezen 
dat men op zoek gaat en op de leden vergadering hierop terug te komen.  
                                                                                                                     
In diezelfde vergadering wordt besloten dirigent van den Brink aan te nemen als dirigent van het Jeugdkorps. 
En wel om de veertien dagen zodat de kosten met de helft worden verminderd. De contributie wordt 
vastgesteld op f 0, 25/keer en er waren 16 instrumenten beschikbaar. Besloten wordt om op 24 maart de 
eerste bijeenkomst te houden met dirigent en de jongelui die zich hadden opgegeven om de zaak opgang te 
helpen. 
Ook hier zie ik weer iets voorbijkomen over het sparen van oud papier. De heer Boer schijnt dit op zich 
genomen te hebben en er wordt op aangedrongen hierbij de leden meer bekendheid aan te geven op te 
zorgen dat er wordt geholpen papier op te halen! 
 
27 maart is de ledenvergadering zie ik en alle leden zijn aanwezig. De vergadering is op een dinsdag avond dus 
de repetitie avond en zodoende is de opkomst zo groot. In kas f 2112,66 waarin de opbrengst van een 
gehouden bazaar groot f 907,30, een mooie opbrengst! 
Bij de bestuursverkiezing komen er namen langs voor de functie voorzitter maar er is er geen bij die zich voor 
100% kan geven om deze functie te gaan bekleden. De naam van N.L.J. Kleijwegt komt in het verslag naar 
voren. Hij schijnt bij velen een bekende te zijn en komt binnenkort naar Rozenburg. Met hem op het oog 
wordt besloten te wachten, de vergadering gaat akkoord. 
In de rondvraag wordt door de heer D. van Vliet medegedeeld dat het jeugdkorps nu definitief is opgericht. Er 
zijn 33 gegadigden en 16 instrumenten. De dirigent komt voor f 12,50 per keer en er zal i.v.m. de hoge kosten 
1 keer in de veertien dagen worden gerepeteerd. Wel wordt besloten de eerst zes keer elke dinsdag te 
repeteren om op gang te komen, dit wordt goed gekeurd. 
Een voorstel om tot contributieverhoging over te gaan wordt niet goed gekeurd maar de verhoging van de 
donateurs kosten met f 0,50 komt wel door de stemming. Als alternatief voor het niet verhogen van de 
contributie wordt afgesproken een middag aardappels te gaan rapen. 
Het is blijkbaar ook tijd voor een nieuw vaandel, er wordt op deze vergadering op aangedrongen. Zelfs 
dirigent Zwart vindt dat we op een federaal concours goed voor de dag moeten komen, en daar hoort ook een 
mooi Vaandel bij. De dames in het orkest zullen daar voorzichtig op worden aangedrongen hiernaar te kijken! 
Een lid vraagt daarop of dit vaandel niet een mooie plek kan krijgen in een vitrine in het nieuwe 
Verenigingsgebouw.  Dit zal uiteindelijk gebeuren. De kast met het Vaandel die nu in de Ontmoeting hangt is 
die kast en dus ook al enige jaren oud (niet het huidige vaandel, die is van latere leeftijd) 
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Er was weer hard gewerkt aan de stukken om op concours te  
Gaan zoals dit stukje aangeeft in Vrijhoeve-Capelle. 
Dit is een dorp in de Nederlandse provincie Noord-Brabant.  
Vrijhoeve-Capelle vormde een aparte gemeente tot het jaar  
1923, toen het deel ging uitmaken van de nieuwgevormde  
fusiegemeente Sprang-Capelle. Een mooie 2e prijs was hun  
deel.    
                                                                                                           De Westlander_18-5-1956 
                                                                                                         

Op de bestuursvergadering van 24 mei zijn alle bestuursleden aanwezig en voorzitter Kleijwegt opent de 
vergadering. Blijkbaar is hij benaderd en heeft hij deze functie aanvaard na de ledenvergadering op 27 maart. 
Punt 1 op de vergadering is het jeugdkorps, kan dat blijven draaien is de vraag! Allen zijn het erover eens dat 
het niet de vraag is van kunnen maar het een kwestie van moeten om de continuïteit van de vereniging te 
kunnen waarborgen. Dirigent van de Blink schijnt een vakbekwame en sympathieke man te zijn en hij kan de 
jongens snel in het grote korps krijgen. 
Kleijwegt wordt ook geïnformeerd naar de kwestie van de lage stemming voor de instrumenten van de 
vereniging (men heeft nu hoge stemming en wil naar lage stemming). De kosten die hiervoor gemaakt moeten 
worden zijn f 17.000, =. De heer Zwarts is werkzaam in de instrumenten en kan hiervoor zorgen maar vraagt 
wel een behoorlijke provisie. Het blijkt dat hij ook nog een provisie van de handlaar krijgt en men laat het nog 
even rusten. Eerder las ik hier al over en ook in het UDI 100-jarig bestaan boekje is daarover geschreven. Men 
gaat wel vragen bij de gemeente om een renteloze lening en het Anjerfonds zal worden benaderd. Ook de 
mogelijkheid om Verolme, de nieuwe scheepswerf op Rozenburg, zou aangeschreven kunnen worden. 
 
 De Schakel van 27 juli geeft een mooie reeks van  
Concerten en andere bezigheden in de maand augustus. 
Het concert in het Wildenburg te Oostvoorne zal wel een  
tikfout zijn geweest, dat moet het Mildenburgbos geweest 
zijn. UDI speelde daar wel vaker zelfs tot in 2000. 
Bijzonder de tegenprestatie van het geüniformeerde  
gezelschap uit het verpleeghuis St. Joris gasthuis te Delft. 
UDI heeft daar meer gespeeld heb ik jullie al laten zien in 
voorafgaande jaren.  
Een heuse taptoe op het grasveldje voor de Muziektent 
moet bijzonder zijn geweest voor die tijd. 
                                                                                                       De schakel_27-7-1956 
 

In de vergadering van 20 augustus is te lezen dat er een afwijzing is van de gemeente en het Anjerfonds 
aangaande het verzoek gaande de lage stemming. Ook de vergunning aanvraag van een verloting is 
afgewezen. Kleijwegt was bij B en W geweest en zij hadden wel oren nar het Jeugdcorps, daar wordt extra 
subsidie voor gegeven. Wat de lage stemming betreft, dit wordt geparkeerd en het hoognodige aan 
instrumenten wordt vervangen in de komende tijd. 
Jan Quak, penningmeester van de Boerenkapel, deelt mede dat er geld genoeg is om een trompet te kopen en 
die wil het gezelschap graag geven. Dit wordt met instemming begroet en hieruit blijkt hoe veel mooi werk dat 
deze kapel buiten de vereniging om zoal doet. 
In de rondvraag komt aan de orde dat zij genoodzaakt zijn om over te gaan op uniformen om zo bij te blijven 
bij andere verenigingen. Ook naar de toekomst kijkend dat er veel industrieën komen waar we dan goed voor 
de dag komen. Met Verolme is inmiddels contact geweest en die staan er niet onwillig tegenover.  
 
Bestuursvergadering 17 oktober. De notulen zijn uitgebreider als voorheen, was het soms 1 vel nu zijn er drie 
of zelfs 5 vellen voor nodig. Hieraan kunnen we zien dat het er serieus aan toeging in die tijd en er goed 
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genotuleerd werd. De heer Kleijwegt opent de vergadering. Noemenswaardig is wel in deze heer geen 
muzikant was maar wel het voorzitterschap deed voor UDI. 
Hij vraagt in de vergadering de overige bestuurders, ze zijn er allemaal, het hemd van hun lijf. Alles staat 
genotuleerd en is mooi om te lezen hoe hij de vereniging bestuurd. 
Ik lees dat UDI 523 donateurs telt en er staan 2 uitvoeringsavonden, voor begin 1957, gepland om allen een 
plaatsje te geven.   
Ook de uniformen komen weer ter sprake. Er wordt een commissie ingesteld en er wordt gesproken om niet 
weer de burgerij op te zadelen met de kosten hiervoor. Kleijwegt zal een gesprek met de burgemeester 
aangaan. 
 

1957_ Een primeur in dit 4e notulen boek, ik kom een jaarverslag van 1957 tegen, de eerste! Eindelijk lees ik 
wat er dat jaar is gebeurd en lag ik naast de stukjes die ik in de krant kon vinden en wat de vergaderingen mij 
vertellen.  
Op vrijdag 18 en zaterdag 19 januari worden de uitvoeringen gegeven waarover ik schreef hierboven.  Het 
krantenartikel vertelt de rest over deze avonden en wordt er al volop gelobbyd bij de gevestigde bedrijven op 
Rozenburg met name Verolme.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Maassluise Courant-De Schakel_25-1-1957 

 

Overlijdens bericht Simon Cornelis van Helden_24-1-1957  
(Hulp dirigent UDI) 
 

Een droevig ongeval treft Rozenburg in het hart en zo ook 
UDI. Voorzitter Kleijwegt schrijf hiervoor een mooi stuk 
In een paginagroot stuk in De Schakel.  
 
 
„WANT OOK DE MENS KENT ZIJN TIJD NIET”. 
 
Toen Donderdagavond half elf het water van de Brielse  
Maas zich sloot boven de auto, waarin gezeten waren onze  
Burgemeester Jhr. L. G. Just de la Paisières en de wet. S. C. van Helden, verloor de gemeente Rozenburg twee 
eminente bestuurders en vele verenigingen op cultureel gebied hun beschermheer of leider. Een van deze 
verenigingen is de Rozenburgse Harmonie „U.d.1.”, waarvan de burgemeester beschermheer was. Inde 
vroege morgen van Vrijdag namen wij met ontsteltenis kennis van het droevig bericht en heerste er diepe 
verslagenheid onder de leden van U.d.l. De burgemeester, onze beschermheer, die Vrijdag- en Zaterdagavond 
nog opgewekt en actief op onze jaarlijkse uitvoering aanwezig was, is niet meer. We konden ons maar moeilijk 
realiseren wat er gebeurd was. Onze vereniging verliest in hem een beschermheer, die naast de grote 
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belangen die hij in onze gemeente te verzorgen had, de kleine dingen niet uit het oog verloor, maar ook deze 
avond met hart en ziel toegewijd was. Hij was overtuigd van het belang dat in culturele verenigingen 
nagestreefd wordt en dat inde kleine en onweegbare dingen het grote verborgen kan zijn. Dit verklaart ook 
zijn grote populariteit onder ons. Waar wij hem ook ontmoetten, in zijn werkkamer, op het gemeentehuis, in 
het verenigingsgebouw of op de straat, hij was altijd dezelfde joviale mens, die met openhartigheid je 
tegemoet kwam. Nog inde laatste weken was hij bezig met de voorbereiding vaneen actie ten behoeve van 
U.d.l. Hij heeft dit niet tot het eind kunnen brengen „want ook de mens kent zijn tijd niet”.  
Wel heeft de mens de hem geschonken tijd te gebruiken in dienst van de  
medemens. Dat onze beschermheer met deze eis ernst maakte, heeft hij  
tijdens zijn leven ook voor onze vereniging bewezen. Wij zijn hem daarvoor  
dankbaar en met eerbied zullen wij zijn naam blijven gedenken. Ook het  
andere slachtoffer van de ramp, de heer  
S. C. van Helden, hoewel niet aan onze  
vereniging verbonden, zijn wij grote dank  
verschuldigd. Begiftigd met muzikale  
talenten, heeft hij onze vereniging in dit  
opzicht dikwijls belangeloos met raad  
en daad terzijde gestaan. Hierdoor ontstond  
tussen hem en ons een vriendschapsband,  
die wij zeer hebben gewaardeerd.  
Wij betreuren het dat deze band door de  
dood werd verbroken. Ook zijn naam blijft,  
als die vaneen goede vriend, in onze  
vereniging voortleven. Dat zij in vrede  
rusten en hun werken hen navolgen. 

 

Namens de Rozenburgse Harmonie 
U.d.l. ; J. A. Kleijwegt.                                                             Maassluise Courant-De Schakel_1-2-1957 

                                                                                

21 april, 1e paasdag, 
in het Jaarverslag 1957 lees ik dat UDI in  
de Immanuelkerk haar medewerking  
verleend aan de Paasdienst aldaar 
 
 
Op 30 april had het Oranjecomité een 
eestelijke dag georganiseerd t.g.v. de  
verjaardag van H.M. de Koningin waar de 
Harmoie maar ook de Boerenkapel een rol 
van betekenis speelde, leterlijk en muzikaal.  
De twee stukjes hiernaast zijn verknipt uit  
een groot artikel wat in De Westlander 
op 9 mei verscheen. 
 
                                 De Westlander_9mei-1958_30-4-1958 
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De harmonie onder leiding van de heer Zwarts haalt op 
een concours te Leerdam een mooie 1e prijs met 101  
punten. Dirigent Zwart heeft de wind er goed onder! 
 
                                                                            Maassluise Courant-De Schakel_23-5-1957 
 

Op 1 juni liep Rozenburg uit voor haar nieuwe 
Burgemeester. Ook UDI was van de partij om  
zich van de goede kant te laten zien en ook 
met muziek van zich liet horen.  
(stukjes uit groot artikel in krant over dit  
Oonderwerp) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
De Westlander_7-6-1957 
 

Groot nieuws voor UDI vanuit Verolme. Het krantenstukje 
geeft duidelijk aan dat UDI in het uniform wordt gehesen. 
Op de volgende pagina het stukje wat Jo Bergwerff  
Hierover schreef hij in een van zijn boekjes.  
Op 27 juni stond UDI in de nieuwe uniformen bij de  
opening van de Scheepswerf Verolme vooraan! 
*Heden ten dage, zij het op gepaste dagen, speelt UDI      Maassluise courant-De Schakel_14-6-1957 
nog steeds in het Uniform wat toen is ontworpen en geschonken! Voor de één een must, voor de ander hoeft 
het anno 2023 niet meer. Hoe dan ook 66 jaar na dato mag het nog steeds gezien worden, vind ik) 
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Foto voor de Muziektent in het Uniform geschonken door Cor Verolme, 25 juni 1957 
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Cor Verolme werd door UDI bedankt voor deze gulle gift.  De statie 
foto van 25 juni voor de muziektent werd hem overhandig door vz. 
Kleijwegt (tekst hierover in een krantenstukje op de volgen pagina) 
 
*De komende jaren zal ik nog vaker terugkomen op de Scheepswerf 
van Verolme, bij elke tewaterlating was UDI present! 
Ik las overigens dat UDI moest komen spelen voor de 
gulle hand van Cor Verolme, hoe lang zij dit vrijgevend moesten  
doen dat heb ik niet kunnen vinden maar wellicht kom ik dit nog  
later ergens tegen.                                                               Cor Verolme-1957 
                                                                                                                                      

Opening Scheepswerf Verolme 
27 juni 1957. Veel genodigden 
voor één van de vele productie 
hallen waar onderdelen van  
schepen werden gemaakt en  
op de helling in elkaar werden 
gelast tot een schip. 
Rechts op de foto burgemeester 
J.C. Aschof met echtgenote  
en links van hem Cor Verolme. 
 
 
 
 
 
 
 
De eerste Kiellegging werd ook gedaan op deze 24e juni, blijkens 
dit artikel. Dirigent Zwarts had speciaal voor deze opening een   
mars gecomponeerd, genaamd de ‘Verolme-mars’. 
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Hieronder de stukjes met tekst met de nodige bedankjes over en weer en het overhandigen van de nodige 
geschenken op deze 27e juni 1957 

 
Nieuwsblad voor de Hoeksche Waard en IJselmonde_28-6-1957 

 

In de Westlander van 28 juni een leuk stukje over een concert op de tent en het nieuws over de nieuwe 
uniformen. Na het concert gaat UDI over het dorp om hun nieuwe outfit te tonen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                De Westlander_28-6-1957 

Ha Arie 
 

Hierbij een foto van het jeugdkorps. 
Op de onderste rij van links naar rechts; Wim Breukel jzn, Jan Romers, Huib Groenewegen, Bart Kuijster, Wout 
van Dam, Gerrit Boer Kzn, Ad van Ham, Jan van Oudenaarden D zn er boven Jan Pols  Aart Ouwendijk Kzn , 
Aatje van Seters, Lies Bergwerf, Dirigent vd Brink, Ietje de Bruin, Corry Quak  Jaap van Oudenaarden, Leo Mol, 
daar boven Wim Kleijwegt, Gerrit Degeling, Leen Breukel, Maarten Marsman, Leo vd Giesen, Jan van 
Oudenaarden Jzn, Andries Boertje (oom van Arie v.d. Meer), Ben van Oudenaarden Penningmeester, Adrie 
Romers (Opa van Marleen Budding-Mulders en Hugo Romers) de twee mannen met pak: Siem van Es en 
Daantje (Pieterse) van Vliet begeleiders vanuit UDI, achterste rij Piet Quak, Leo Hout, Arie van Pelt. 
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Siem van Es is op een reis naar zijn zus in Amerika zoekgeraakt, nadat hij amok gemaakt zou hebben in de bus, 
is hij er door de chauffeur uitgezet doorgereden en nooit meer teruggevonden 
 

Zaterdagmiddag kregen we eerst individueel les en daarna gezamenlijk repeteren. Ook hebben we samen met 
Nut en genoegen een mini musical opgevoerd genaamd het meisje van Stavoren wat toen een volle schans 
opleverde en wat volgens geruchten jaloezie bij het grote orkest opwekte 
 

Nadat eerst verschillende klarinetten en daarna cornetten hun a diploma hadden gehaald en naar het grote 
orkest waren verhuisd is het jeugdkorps lieverlede doodgebloed. Veel meer kan ik me eigenlijk niet herinneren 
ik was toen 10 jaar en met 12-13 jaar gingen we naar het grote orkest. 
 

Hgrt Ad van Ham 
 

 
  

Leuk dit stukje over het Jeugdkorps waar ik al eerder  
over heb geschreven, je krijg er zo een beeld van en,  
een foto zegt meer als 1000 woorden.  
Toch de aanvullende teksten cursief geschreven achter 
de namen die Ad geeft, zijn wel een bijzonder tintje 
aan deze foto in deze reeks van de historie van UDI.  
3 huidige leden die familieleden in dit korps hadden   
zitten en natuurlijk Ad van Ham als nog spelend lid bij 
UDI. Van Wim Breukel en Leo van de Giesen weet ik  
dat zij ook nog actief zijn in de muziek maar nier meer  
bij UDI. 
Het getoonde muziekstukje kreeg ik ook van Ad, dit is  
gespeeld door het Jeugdkorps.  
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1858_ ik zie in het notulenboek 3 bestuursvergaderingen en een algemene leden vergadering in dit jaar en er 
in de krantenstukjes veel interessante gebeurtenissen en hoog bezoek waar UDI bij aanwezig is.  
 

31 januari en 1 februari 2 volle zalen voor de  
Uitvoeringen voor de donateurs. De deuren staan ook 
open voor de nieuwe Rozenburgers zoals ik in een  
notulen mag lezen.                                                                 Maassluise Courant-De Schakel_24-1-1958 
Men is wel op haar hoede lees ik, voor de import die in Rozenburg komen wonen.  De industrie trekt nieuwe 
mensen aan van buiten het dorp. Maar nieuwe donateurs zijn welkom, ze brengen geld in het laatje!   
                                                       

In de notulen van 6 maart wordt de datum van de Algemene leen vergadering op 12 maart vastgesteld maar 
hij wordt gehouden op 19 maart. Er moet naar een nieuwe Vaandeldrager worden uitgekeken, de heer 
Ringelesteijn woont niet meer op Rozenburg. Er wordt ook gesproken op het jaar 1959 wanneer UDI het 60-
jarig bestaan zal vieren, men denk aan het organiseren van een concours.  
Het Jeugdkorps geeft de vereniging financiële kopzorgen maar men is ervan overtuigd dat het noodzakelijk is 
om door te zetten, het zal nader worden bekeken. 
Er zijn enkele leden 40 jaar lid en er wordt geopperd een feestavond te organiseren waar de leden worden 
geëerd maar deze avond zal ook de onderlinge band onder de leden verbeteren staat geschreven en wordt 
verondersteld.  
  
19 leden bezoeken de ledenvergadering van 19 maart. Het jeugdkorps komt ook hier ter sprake, met kijkt het 
nog even aan of het financieel allemaal kan. Besloten wordt om in Doorn op concours te gaan. 
Verder geen opmerkelijke zaken. 
 

 
De Westlander_9 mei-1958_30-4-1958 

Hierboven zien we dat de Boerenkapel op Koninginnedag ook actief is en de harmonie op de muziektent de 
feestelijkheden opluistert samen met ander verenigingen. 
Een paar dagen later op 5 mei is de harmonie ook bij de herdenking van de bevrijding in de Immanuelkerk. De 
Maassluise courant schrijft hierover op 9 mei. De twee data gaan we nog wel meer tegenkomen in de 
geschiedenis van UDI.  
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                                                                                                        Maassluise courant_9-5-1958 

 
 
 
 
 
 
 
Op het concours waar ik hierboven al over schreef in 
Doorn behaalde UDI met 101 punten, een mooie  
1e prijs.                                                                                                                  Maassluise Courant-De Schakel_23-5-1958 
Het concours was op zaterdag 17 mei en onder de vlag van de KNFM.                                                                                               
 

 
 
 
 
Algemeen Dagblad_12-6-1958 
 

In juni doen verschillende krantenverslag van 
De officiële start van het grote nationale werk en 
werkzaamheden aan de Europoort op 11 juni.  
Hoog bezoek in de Scheurpolder op Rozenburg  
waar UDI de genodigden opwachten met muziek  
en later bij de plichtplegingen het volkslied ten  
gehore bracht. 
Zo lift UDI mee op de industriële welvaart die  
aanstaande is. Een doordeweekse dag maar de  
salarissen die de muzikanten misliepen werden 
vergoed en de vereniging hield een mooi centje 
over aan dit soort optredens. 
Het is het begin van een mooie tijd voor de  
vereniging maar het eiland gaat veranderen! 
*De krantenartikelen zijn te groot om hier te  
Plaatsen vandaar deze kop en een gedeelte van  
een artikel waarin UDI wordt genoemd. 
                                                                       De Westlander_20-6-1958 
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Hieronder een artikel uit het Algemeen dagblad waarin de aankondiging dat Koningin Juliana de 
Baggerwerkzaamheden zal starten aan de diepzeehaven op West Rozenburg (de Europoort). De foto van de 
koningin, genodigden en burgemeester Aschoff aan het water waar de baggermolen zijn werk gaat verrichten. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Algemeen Dagblad_13-8-1958 
 

Deze foto heeft geen datum maar te mooi om hem niet te plaatsen. Vermoed 
dat deze plaat toch in dit jaar is genomen en het vertelt ons dat UDI op straat 
is met de nieuwe vaandeldrager voorop en links van hem Bram Bergwerf, wie 
kent hem niet! Links van het vaandel een uithangende vlag dus wellicht 31 
augustus, Koninginnedag. 
Hoe dan ook een mooie foto uit die tijd! 
 

In de bestuursvergadering van 28 augustus lees ik een op handen zijnde   
verloting waarvan de trekking zal plaatsvinden op 30 augustus na het concert. 
Kort dag, maar ik vermoed dat dit niet zomaar uit de lucht komt vallen. Het  
Concert zal naar dat ik zie in de kalender van 1958 het Koninginneconcert zijn 
op zaterdag 30 augustus (op zondag werd Koninginnedag niet  
gevierd).  
                                        Bezoek Kon. Juliana_13-9-1958. _Vertrek van de Veerstoep 

Bij het vertrek van Rozenburg wordt Koningin Juliana  
toegespeeld door UDI. Zij vertrekt met het veer naar  
Maassluis op de Veerstoep.  
De kapitein van de Veerboot geeft een salut en  
Burgemeester Aschoff begeleid de Koningin de veerboot  
op waar haar dienstauto inmiddels is opgereden. 
 

Links op de foto de nieuwe Vaandeldrager Piet van der  
Ende, hij zal jarenlang het Vaandel van UDI hooghouden. 
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Uit de BV van 6 maart gaf ik al aan dat er een feestavond zou komen, nou hier het verslag ervan in de 
Westlander van 3 oktober 1958. Ik plaats het gehele stuk omdat het goed verwoord wordt wat er op die 
avond plaats vond; 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

                                                                                                                                                                                                                    De Westlander_3-10-1958 
 
 

Op 27 november vergadert het bestuur voor de laatste keer dit jaar. De uitvoering voor 1959 wordt 
vastgesteld op 6 en 7 februari. Men is al geruime tijd bezig met het samenstellen van een Muziekcommissie 
maar dirigent wil hier niet van horen. Men wil nog 1 maal vragen aan de leden of er mensen zijn die in een 
Muziekcommissie willen plaatsnemen. Tevens komt het 60-Jarig bestaan aan de orde wat zij in 1959 willen 
vieren.  Hoe of wat is nog niet helemaal duidelijk maar voor het te organiseren concours dat zal bij de Ned. 
federatie worden aangevraagd. 
 

  
Het 2e jaarverslag wat ik vind en wel die van 1958. Deze voeg ik toe aan dit document ter illustratie van hoe 
men dit toen opstelde. Vooral het eerste stuk van dit verslag komt best hard binnen waarover ik in het begin 
van dit jaar al schreef. Rozenburg gaat veranderen, en dat verwoordt men goed. Het komt letterlijk en 
figuurlijk uit de pen en de tenen van secretaris Cor van ’t Hof. 
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1959_ In dit feestjaar, UDI bestaat dit jaar 60 jaar, bespreekt het bestuur op de  
BV van 19 januari de plannen voor dit jaar. Alles wat besproken is staat op 1  
pagina op de laatste bladzijde van het 4e notulenboek geschreven in heel klein  
schrift, al een prestatie op zich. Na de uitvoering zal men verder gaan en de 
geplande en besproken punten definitief te gaan maken en te gaan organiseren. 
 
Zoals jullie hier rechts zien zijn we gekomen in notulen boek 5. Het wordt qua   
lezen en schrijven wat beter en makkelijker te begrijpen. 
Ook het aanwezige jaarverslag, wat steeds uitgebreider wordt, is een welkome 
hulp bij het verkrijgen van de juiste informatie.  
   
Op de Algemene leden vergadering van 10 februari is ook dirigent Zwarts aanwezig. Na de reguleren punten 
van een jaarvergadering kwam men op het punt waarom dirigent Zwarts aanwezig was, namelijk de 
moeilijkheden in de vereniging. Zwarts kreeg eerst het woord en daarna sprak men meer dan een uur over dit 
punt en kon eenieder behoorlijk uitspreken, en dat gebeurde volgens de notulen.  Er bleek aan het einde van 
de vergadering dat er wel veel bij eenieder aan het hart ging. Twee leden die wilde opstappen besloten toch 
te blijven. Opgelucht en in goede stemming werd deze vergadering gesloten.  
 

30 april geeft UDI in de Schans een concert ter gelegenheid van de verjaardag van H.M. de Koningin. Het korps 
was geheel bezet schrijft de secretaris. 
 

   
 
 
 
 
 
 
 
 
Op 1 mei mocht UDI de volgende  
te nieuwe overslag en opslagbedrijf 
muzikaal openen. 
De kop en de tekst vertellen het  
verhaal maar het mag duidelijk zijn 
dat UDI ook hier haar muzikaliteit  
laat horen en zich laat zien voor  
niet het minste publiek. 
 
                                                                                 
                                                                                          Het Vrije volk democratisch-socialistisch dagblad_2-5-1959 

De 1e elftal van V.V.R. is kampioen geworden  
en UDI brengt op 2 mei het elftal marcherend  
naar het gemeentehuis waar zij gehuldigd  
worden.  
Drukke dagen voor UDI waarvoor niets te  
Veel is! 
 
                                                                   De Westlander_8-5-1959 
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Of het nog niet genoeg is geeft UDI op 6 mei de heer G. v. Exel, oud lid en oprichter van onze vereniging een 
serenade. Op 13 mei krijgen van wegens hun 50-jarig huwelijk de heer en mevrouw A. Voogt in t’ Centrum een 
serenade van UDI. 
 
Op vrijdag 22 mei staat UDI vooraan bij te waterlating van een schip op de helling van Verolme. Bij deze 
waterlatingen op de werf van Verolme moesten ook altijd niet alledaagse Volksliederen gespeeld worden en 
die moesten ook gestudeerd worden. Deze keer was buiten het Wilhelmus ook het Perzische volkslied wat op 
de het harpje van de muzikanten stond. Hieronder wat fragmenten uit het Deventer Dagblad, 
  
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Deventer dagblad_23-5-1959 
 

Da maand mei is bijna helemaal muziek, na de tewaterlating was het op 23 mei een serenade voor de 
burgemeester i.v.m. zijn decoratie van de Shake van Persiën.  Het bruidspaar G. Degeling, 60 jaar getrouwd, 
kreeg op haar beurt op 27 mei een serenade van UDI staat te lezen in het jaarverslag. 
Na de terugkeer van de jaarlijkse rit van de Ouden van dagen geeft UDI op 13 juni een concert op de tent en 
daarna wordt er nog gemarcheerd omdat RVV gepromoveerd is naar de 4e afdeling KNFB.  
 

In juni dit artikel in de Maassluise Courant. Men vindt 
het bijzonder dat UDI 60 jaar bestaat en de waardering  
voor de vereniging is groot te noemen. In die tijd was er 
veel minder als heden ter dagen. Een actieve  
vereniging met alle activiteiten waar muziek bij ten pas 
kwam is een uitkomst. Het was dan altijd feest!  
 
                                                                                                                                                Maassluise Courant_5-6-1959 

15 juli hield UDI een drukbezochte receptie voor haar 60-jarig bestaan. De Burgemeester bood namens de 
burgerij een compleet instrumentarium aan voor de drumband. Dat dit een enorme verrassing was zal 
duidelijk zijn.  
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In het archief is de feestgids van dit jubileum te vinden waarvan ik de voorzijde en het voorwoord van de 
burgermeester en beschermheer van UDI publiceer met mooie woorden voor de vereniging 
 

 
In de Maassluise Courant De Schakel_10 juli 1959_ vind ik het feestelijke programma wat er die dagen 
gepresenteerd zou worden.  
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In de Maassluise Courant de Schakel van vrijdag 10 juli staat een paginagroot stuk wat te groot is hier te 
plaatsen maar wel de moeite waard is te lezen. Hieronder de link van het prachtige stuk: 
Maassluise courant » 10 jul 1959 - Art. 3 | Delpher 
 

De vereniging is zeer in haar nopjes met de geslaagde feestelijke 
dagen omtrent het 60-jarig bestaan. Alles is op rolletjes verlopen 
mag ik lezen in het jaarverslag. 
Het concours trok veel belangstelling en ook de afsluitende  
2 concerten. 
Uit dankbaarheid plaatsten het bestuur deze advertentie wat 
voldoende zegt. 
 
 
 
 
                            
 
 

Op uitnodiging van de VVV in Oostvoorne speelde UDI  
bij gunstig weer op 15 augustus een geslaagd concert. 
 
22 augustus mocht de heer de Bloois een serenade  
ontvangen ook vanwege een onderscheiding van de  
Shah van Persiën waarna een concert werd gegeven op de 
Muziektent. 
                                                                              Maassluische Courant-De Schakel_28-8-1959 

 
Dan lees ik het jaarverslag van 1959 het volgende; 
 
De periode van 25 augustus tot 10 november was voor UDI een depressie. Vreemd na zo’n hoogtepunt voor 
het 60 jarig bestaan. Toch in het bestaan van UDI is dit niet vreemd. Er zijn altijd van die hoogtepunten en 
dieptepunten geweest. En gelukkig was het altijd weer de vaste wil en de oprechte trouw van de leden die 
UDI staande hield. In deze periode vond verandering van dirigent plaats. En zoals het vinden van een andere 
dirigent voor elke vereniging een moeilijk geval is zo was het ook voor ons het geval. Van de 4 dirigenten die 
op proef zijn komen dirigeren werd Hr. Zonneveld gekozen met wederzijds 3 maanden proef.   
 
Geblazen wordt er ook en wel op 29 augustus in de Immanuelkerk ter gelegenheid van de 40 jarig regerings-
jubileum van H.M. Koningin Juliana. Het progamma van die dag staat op de volgende bladzijde. 
                                                                                                                                           

https://www.delpher.nl/nl/kranten/view?coll=ddd&query=%28Uitspanning+door+Inspanning+Rozenburg%29&cql%5B%5D=%28date+_gte_+%2201-07-1959%22%29&cql%5B%5D=%28date+_lte_+%2201-08-1959%22%29&redirect=true&identifier=MMMAAS01:210154094:mpeg21:a00003&resultsidentifier=MMMAAS01:210154094:mpeg21:a00003&rowid=2


“In 12 maanden naar 4 februari 2024, 125-jarig bestaan UDI”. 

Pagina 23 van 38 
Avdm 

 
2 november een bestuursvergadering met veel nieuws, nieuwe functie  
Indeling van het bestuur, besluiten en zo meer. 
Hieronder de nieuwe functie indeling van het bestuur: 

 

 
 

Ik lees dat er een begroetingsavond voor nieuwe bewoners op Rozenburg wordt gehoudem, en wel op 5 
oktober. UDI is gevraagd om op te treden. 
 

Gesproken wordt over het presenteren van de Drumband, dit zal door UDI bepaald worden en de uniformen 
zijn aangemeten staat te lezen. Voorts rijst de vraag of ze elke week moeten repeteren, dit is wel de 
bedoeling. Verder staat er dat de drumband zichzelf bedruipt zodat de leden f 0,50 contributie per week 
betalen moeten. 
Dan komt het jeugdorkest weer ter spraken. Het leerlingen aantal is te gering voor het geld dat Hr. V.d. Blink 
krijgt. De helft is meer dan genoeg en drie bestuursleden zullen hem dit voorleggen. Het samenspel moet 
maar stoppen en alleen les geven aan de overgbleven leden voor F 10,00. 
De secretaris stelt voor om lidmaatschapskaarten te mogen laten drukken omdat het leden aantal groeit en 
het zo overzichtelijk wordt. Ondanks de slechte kas gaat men toch over tot laten drukken omdat men de 
noodzaak er wel van inziet.  
 

Hoe snel kan het gaan, op 2 november 
in de bestuursvergadering nog geen 
datum voor de presentatie van de  
drumband en op zaterdag 7 november 
lopen zij gezamenlijk met een nieuw 
vaandel door het dorp. 
Een mooi verslag van deze gebeurtenis 
vinden we in dit krantenartikel  hiernaast. 
 
Op 12 november verleend UDI haar medewerking aan een stapelloop van 
een tanker bij Verolme met medewerking van de nieuwe Drumband. 
 

                                                                                                        Maassluise Courant-De Schakel_13-11-1959 
 

Het laatste wat ik vinden voor dit jaar is de medewerking van de harmonie aan de opendeur kerstdienst in de 
Immanuelkerk. 
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Hierboven ter illustratie de twee dirigenten waarover gesproken, links de Hr. Zwart die werd ontslagen in 
1959 en rechts de Hr. Zonneveld die aantrad als nieuwe dirigent. Geheel rechts het nieuwe vaandel wat 
geschonken werd door de gemeenschap van Rozenburg t.g.v. het 60-jarig bestaan. Dit vaandal is nog steeds 
aanwezig en hangt in Muziekteater de Ontmoeting in de Vaandelkast waarover ik al eerder schreef. 
 

1960_In het notulenboek  vind ik 1 verslag  en dat is het jaarversalg over 1960 waarin staat aangegeven dat de 
de jaarvergadering op 2 februari 1960 is gehouden. Het verslag van deze vergadering is gecombineerd met het 
jaar overzicht van 1960.  Dus doe ik het in dit jaar met stukjes uit de kranten, de notulen en het jaarverslag. 
 

Ik begin met de twee uitvoeringsavonden op 29 en 30 januari, waarvan hieronder het verslag; 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                                                              Maassluise courant_5-2-1960 
 

Hierna duik ik de notulen in en vond het volgende; 
De papieractie die hoofdzakelijk is gehouden door de fam. Boer heeft f 2000,= opgebracht, een mooi bedrag 
voor die tijd. De voorzitter vraagt de leden om de Persilbonnen te blijven sparen. Hij vervolgt en zegt dat het 
wel niet de druppels zijn die de emmer doen overlopen maar zorgt wel voor een gezonde kaspositie! Leuk om 
te lezen dat ook met kleine opbrengsten de kas wordt gespekt. 
Het huishoudelijk regelement wordt ook besproken en op wat punten aangepast. 
Ook de dirigent Zonneveld, die nog maar net is aangesteld, is onderwerp van gesprek. Na wat heen en weer 
gepraat wordt bij stemming van 29 tegen 3 besloten om hem nog 3 maanden aan te houden.  
Plannen voor de zomer zijn er niet buiten de gebruikelijke concerten, wel wordt besloten op concours te gaan 
en wel in de klasse Uitmuntendheid.  
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De activiteiten van Drumband worden ook genoemd en er staat te lezen dat zij een uitnodiging vanuit 
Maassluis hebben gekregen voor het deelnemen aan een taptoe aldaar. Vanuit de Drumband wordt 
aangedrongen om meer met het corps te marsen. Over de gang van zaken wat de Drumband betrefd kunnen 
we niet ontevreden zijn staat te lezen.  In de rondvraag wordt aangeven dat UDI 48 nieuwe donateurs rijker is. 
Voorzitter Kleijwegt sluit de vergadering  die prettig is verlopen en zeker heeft bijgedragen om UDI een goed 
muziekcorps te houden, memoreerd hij.  
 

De gebruikelijk concertjes waarover ik hierboven al iets schreef zijn verslagen en of aangekondigd, zie 
hieronder 
 

                               
 
 
 
 
                                                                                                                                                                Nieuwe Brielse Courant_15-7-1960                                                                                                          
 
 
                                                                                                                  Nieuwe Brielse Courant_10-6-1960                                                                                    
 

De onderlinge band met het orkest van Cresendo uit Naaldwijk is doordat dirigent Zonneveld daar ook voor 
staat goed te noemen en mond na onderlingen concerten samen ook uit tot een onderling solisten concours. 
Het verslag verteld ons dat er mooie resultaen worden behaald door de UDI leden die daar aan mee deden.  
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
Nieuwe Brielse Courant_ 29-12-1960 
 

Het jaarverslag over 1960 vertelt ons zonder enkele data zo aan het einde van dit jaar nog het volgende; 
30 april, activiteiten op Koninginnedag 
23 juni, aanwezig bij de een voetbalwedstrijd tussen de personeelsvereniging van Verolme en de Braziliaanse 
marine t.b.v. het ‘polio fonds’ wat f 525,84 op bracht 
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De Drumband doet in 1960 ook enkele keren zelfstandig mee aan optredens en in Zwijndrecht neemt men 
deel aan een concours en behaald met 103 punten een 1e prijs. 
8 oktober, optredens bij opening nieuwe voetbal  
en korfbalvelden van RVV aan de Oranjelaan. 
  
De foto uit die tijd hiernaast geeft een mooi beeld 
van het voetbal complex aan de Oranjelaan/ 
Laan van Nieuw Rozenburg. De velden en de  
kantine en kleedruimte rechts op de foto. Het    
doel is zichtbaar op het hoofdveld van V.V.R.   
Het is ook de plek waar UDI dikwijls speelde of iets 
Organiseerde vanwege de ruimte en de  
voorzieningen 
 
 
 
 

Een laatste muzikale feit uit het jaarverslag van 1960; 
De harmonie behaalde in ?? op het concours een 1e prijs. 
 

Als laatste van dit jaar is er op 23 november nog een bestuursvergadering waar geen specifieke punten aan de 
orde zijn waardoor de vergadering wat gevarieerd verloopt schrijft de notulist. Dat lees ik ook door het verslag 
heen, de uitvoering komt aan de orde en men worstelt met het na programma. Cor van ’t Hof heeft een stuk 
geschreven wat volgens hem geschikt is om het na programma van de uitvoering te dienen. Het is voor het 
bestuur een moeilijke beslissing en men besluit om dinsdag a.s. een besluit te nemen. 
Bij de Drumband is een misverstand waardoor de instructeur wordt gepasseerd maar het is voorlopig weer 
bijgelegd. Het valt niet altijd mee om het alle mensen naar het zin te maken staat te lezen.  
 

1961_direct in januari verleend UDI haar medewerking met drumband op de Verolme werf bij een bijzonder 
afscheid van een vliegtuigschip, waarvan een mooi verslag. (Meerdere kranten deden verslag met mooie 
koppen) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Leeuwarder courant hoofdblad van Friesland_13-1-1961 
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Het tweede optreden van dit jaar is ook in januari en wel op de 20e en 21e van deze maand. Leuk om te lezen 
in het krantenartikel op de volgende pagina, dat de Drumband onder van de Marle zich presenteert voor het 
publiek wat weer in grote getalen is gekomen. De doorstoom uit het jeugdkorps wordt ook genoemd. In die 
tijd nog niet een voor en na programma door UDI maar voor amusement is er gezorgd, een gezelschap uit 
Vlaardingen wat blijkbaar in de smaak valt.  
 

Op 24 januari wordt zoals gebruikelijk direct na de uitvoering de Jaarvergadering gehouden. Deze wordt 
voorgezeten door de 2e voorzitter de heer J. Quak. Voor de pauze de gebruikelijke zaken van de leden 
vergadering zoals financieel en bestuursverkiezing. Na de pauze worden de zaken geregeld zoals het op 
concours gaan en de rondvraag die altijd wel wat oplevert om te vermelden. 
Er wordt weer of nog steeds gesproken over het rumoer tijdens de uitvoering.  Verder is te lezen dat de 
tambour-maître het commando moet nemen bij het marsen en dat erop geoefend moet worden. Verder 
wordt geopperd meer begunstigers en nieuwe leerlingen te werven om zo nieuw bloed in de vereniging te 
krijgen. Zonneveld heeft gelegenheid nieuwe muzikanten op te leiden.  
Verder geeft de notulen prijs dat er wederom de complimenten zijn voor de fam. Boer die veel werk verzetten 
aan het ophalen van het oud papier. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                    De Westlander_27-1-1961 
 
UDI deed in mei voor het eerst in de Ere afdeling mee op een  
concours in Driebergen. Met de 2e prijs mochten ze met best  
tevreden zijn zo voor de eerste keer in deze afdeling! 
 
Op de volgende bladzijde de entourage waaronder het concours  
werd gehouden. 
 
                                                                                                                                                                    De Brielse Courant_30-5-1961 
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Concours Driebergen_1961 

Het jaarverslag vertelt de rest van dit jaar dat door de secretaris als jaar zonder grote hoogtepunten wordt 
benoemd ‘het leven kabbelt om het zo maar eens te zeggen genoeglijk voort’. De gebruikelijke concerten bij 
bejaarden, Koninginnedag en voor ons zelf op de tent, marsen op de sportweek en Sint-Nicolaas en een 
serenade bij W. van Vliet zijn de activiteiten die worden opgemaakt in dit jaar verslag. 
Verder schrijft de secretaris ‘Op zichzelf is het al verheugend dat een korps zoals het onze rustig voort blijft 
gaan op de 63 jaar geleden ingeslagen weg en ondanks alle beslommeringen die een vereniging nu eenmaal 
met zich meebrengt kans ziet om zich te blijven handhaven’. 
Het dieptepunt was wel het plotselinge vertrek van 4 leden de Boer uit de vereniging. Leden die veel voor de 
vereniging hebben gedaan, en dit valt ook diep te betreuren staat te lezen. De schouders zullen er onder gezet 
moeten worden om deze lege plekken weer in gevuld te krijgen, vervolg het verslag. 
De animo bij de Drumband is de laatste weken van 1961 ook  
bedroevend te noemen waarop de instructeur v.d. Sluis zich  
genoodzaakt voelt voorlopig te stoppen.  
 
                           Nog even plek maken voor de bestuurders in 1961, hiernaast de namen: 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

1962_ We zijn beland in 1962 en die begint bijna gebruikelijk met de uitvoeringsavonden. Zo ook dit jaar maar 
met een bijzonder toneelstuk na de pauze. Dat in die tijd de UDI leden niet alleen muziek maakte maar ook 
nog acteurs waren mag toch ook wel vermeld woorden. Het krantenartikel over de uitvoering geeft ook nog 
een oud lied bloot uit 1899, bijzonder. 
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Nieuwe Brielse Courant_ 2-2-1962 
 

Op 30 januari 1962, direct na de uitvoering van 26 en 27 januari, is daar alweer de jaarvergadering met 
genoemd een positief banksaldo en wederom een mooie opbrengst van het oude papier, f 1400, =. f 500, = 
minder t.o.v. vorig jaar. Er wordt voorgesteld om het papier eens in de maand op te halen en vijf leden willen 
zich hier wel mee gaan bezighouden 

 

Op 30 april weer een druk  
programma voor UDI wat ik 
opmaak uit de krant hiernaast. 
Cor van ’t Hof was ook een auteur 
van niet alleen muziek maar ook  
van het schrijven van toneelstukken. 
Het stuk wat genoemd wordt is van 
zijn hand en was met de uitvoering 
op 26 & 27 januari ook al  
opgevoerd waaraan ook UDI leden 
meededen zoals ik al schreef  
hierboven. 
(De naam van Cor van t’ Hof in het  
krantenstuk van 2 februari is  
verkeerd geschreven) 
 
 
                                  De Westlander_27-4-1962. 
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Op 9 juni gaat de harmonie op concours in Slikkerveer en komt met een 2e prijs in de Ere afdeling terug naar 
Rozenburg.  Daar worden zij aan de rand der gemeente opgewacht door de Drumband versterkt met leden 
van Maassluis. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nieuwe Brielse Courant_ 22-6-1962 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                                                       Jan Quack met zijn eremedaille in zilver  

  
                                                                                                                               Het Parool_20-7-1962 

 
In het jaarverslag lees ik dat er na aankomst op 9 juni een gezellige avond in de Schans wordt gehouden met 
aanhang. De stemming was goed en de gehaktballen smaakten best staat er te lezen. Daar werd ook gevierd 
dat Jan Quak, bestuurslid en 50 jaar lid van UDI een eremedaille in zilver mocht ontvangen. Dat was op 2 mei 
in het gemeentehuis in het bijzijn van zijn vrouw en voorzitter Kleijwegt. Niet alleen Ome Jan, zo werd hij ook 
wel genoemd, werd geëerd maar ook de gehele vereniging en ze waren allen met deze onderscheiding 
ingenomen.  
 

 
 
 
 
 
 
 Het vrĳe volk democratisch-socialistisch dagblad_24-7-1962 
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Bij UDI denkt men wanneer je krijgt moet je ook delen of  
iets terugdoen. Zo ook voor dit Polio fonds, waar overigens  
voorzitter Kleijwegt penningmeester is, doet  
men iets terug. Dat lezen en lazen we trouwens al eerder terug  
dus ook hier zet UDI zich belangeloos in om geld op te halen  
voor dit goede doel. 
 
 
 
 
                                                                                           Nieuwe Brielse Courant_ 17-juli-1962 

 
 

Op 21 juli gaf de harmonie nog een concert op de Muziektent 
met na afloop een taptoe van de Drumband met medewerking 
van de tamboers van Maassluis wat ik teruglees in het jaarverslag.                
 
                                                                                                                                                                     Nieuwe Brielse Courant_ 17-7-1962 
                                                                                             

Op de bestuursvergadering van 14 augustus 1962 lees ik ferme taal en worstelingen die we heden ter dagen 
ook tegenkomen. Mooi om te lezen, het is van allertijd!  
Er wordt op Rozenburg Oud papier opgehaald door verschillende verenigingen maar er zijn erbij die dit uit 
naam van UDI doen. Dit is stijlloos maar weinig aan te doen! 
Bij de Drumband is er een licht puntje staat geschreven, er zijn 9 leden. Voorgesteld wordt om van Dam, de 
penningmeester van de Drumband, uit te nodigen op de bestuursvergadering. v.d Marel de instructeur zou 
graag een taptoe willen geven op het concert in oktober.  
Verder wordt er gesproken over het feit dat niet alles gaat zoals het zou moeten.  Er moet veel meer gebeuren 
en georganiseerd worden. Wat moet er gebeuren om in deze tijd mee te kunnen doen is de vraag! Maar ook 
om staande te blijven, het muzikale peil te verhogen en de stemming in de vereniging goed te houden. Zeker 
de problemen waar een bestuur altijd voor komt te staan.  
Problemen met Hakkert, de instrumenten winkel en reparateur, waar al geruime tijd instrumenten zijn om 
gerepareerd te worden. Men besluit dat de instrumenten voor reparatie niet meer naar genoemde firma gaan 
als het niet verbeterd. 
 

23 augustus is er weer een stapelloop op de  
Verolme werf. De Esso tanker “Esso- Lybia” gaat 
van stapel en UDI met Drumband is daarbij  
aanwezig.  
Op de volgende pagina vind ik op internet deze  
prachtige zwart/wit print foto van goede kwaliteit. 
Het verschil in uniformen van de drumband van UDI 
en die van de Maassluise collega’s zijn goed  
zichtbaar. Mooi om te zien dat ook toen al onderling 
van elkaars diensten gebruik werd gemaakt en is dan 
ook op andere foto’s die al voorbij zijn gekomen en  
nog komen het verschil in uniformen duidelijk  
waarom dit zichtbaar is. 
 
 
 
                                                                Nieuwe Brielse Courant_28-8-1962 
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UDI aan de Verolme kade bij de doop van de “Esso- Lybia” 23 augustus 1962 

 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                                                                                                               Gereformeerd Gezinsblad_5-11-1962 
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Uiteraard zou ik haast zeggen is UDI bij de opening van een volgende te openen fabriek. Ook hier weer hoog 
bezoek in de persoon van Prins Bernard die na afloop een compliment geeft aan de vereniging voor de 
bijdrage die zij leverden bij deze opening. 
 

In de laatste bestuursvergadering van 1962, die van 28 november is te lezen dat het voltallige bestuur en de 
heer John van Dam als afgevaardigde van de Drumband vergaderen. Zij besluiten dat het beter is een apart 
bestuur samen te stellen voor de drumband en dat een afgevaardigde daaruit zitting neemt in het algemeen 
bestuur. Voorgesteld wordt de Fam. Barendrecht aan de Bomendijk met Sint-Nicolaas een presentje te geven 
voor het opslaan van het oude papier. Daar werd het waarschijnlijk verzameld en wanneer er genoeg was om 
een vrachtauto te vullen dan deden ze dat. 
Het laatste onderwerp der vergadering gaat over de sfeer tijdens de repetities van de harmonie, die is niet zo 
goed. De leden hebben niet zoveel aandacht en er wordt veel gepraat. Over de directe aanwijsbare oorzaak 
zijn ze het onder elkaar volstrekt niet eens. Dirigent of leden of allebei, in ieder geval is de sfeer wat 
gespannen en doet wat geforceerd aan zodat er geen spontane gezelligheid heerst. Daar moet wat aan 
gedaan worden vinden zij en zonder tot een oplossing te komen of anderszins sluit de voorzitter de 
vergadering en bedankt de gastvrouw en gastheer, L. Degeling, voor de gastvrijheid en de koffie.  
 

Het jaarverslag verteld dat de Intocht van Sint-Nicolaas door het overlijden van prinses Wilhelmina geen 
doorgang heeft.  Op eerste kerstdag wordt zoals gewoonlijk meegewerkt aan de kerstviering in de 
Immanuelkerk.  
 

1963_ zo’n beetje alle jaren die achter ons liggen is de uitvoering aan het begin van het jaar en ook 1963 doen 
zij dit getrouw. Op 25 en 26 januari zit de zaal vol en wordt er zoals het verslag aangeeft goed gespeeld. Leuke 
bijkomstigheid zijn het benoemen van mijn vader met zijn muziekvriend Jan Kleijwegt en mijn oom en 
leermeester Ome Jan. Hieronder het verslag van 1 van de avonden. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nieuwe Brielse Courant_ 1-2-1963 
 

De jaarvergadering van 29 januari geeft weinig nieuws. De Drumband loopt niet op rozen, 10 leden telt het 
gezelschap maar er is wel een eigen bestuur. De leerlingen opleiding is met 4 leerlingen ook aan de magere 
kant en het duurt lang stelt men. Er wordt voorgesteld om zelf leerlingen te gaan opleiden, er zijn wel leden 
die dit willen doen staat geschreven. Ook het oud papier komt aan de orde, er moet meer actie komen! Een 
kritische noot voor het muziekprogramma van de uitvoering, hoe kon dat zo slecht zijn? Het kranten artikel 
zegt wat anders maar in de vergadering zitten de kenners! Het rommelt een beetje binnen de leden dat lees je 
tussen regels door, het zijn de spoken in de club waar ik al meer van gelezen heb. Het bestuur beseft en 
onderkent het zo staat het geschreven en we gaan het wel zien de komende tijd. 
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In de bestuursvergadering van 14 februari komt de sfeer in de club weer aan de orde. Ze besluiten niet met de 
leden mee te praten omdat zij ontactvol praten en dat doet weinig goeds. Een opienieonderzoek moet er 
komen onder de leden staat te lezen om zo de gedachten van de leden is ook ten opzichte van de dirigent. 
 

Op 16 maart werd door enkele UDI leden weer meegedaan aan het solistenconcours bij Crescendo in 
Naaldwijk. In het stukje ook weer de bekende namen maar ook die van Ad van Ham die toen op 17-jarige 
leeftijd meedeed en heden ten dage nog steeds actief is in de vereniging. Ook bijzonder de naam van Klaas 
(Nico)van Vliet, hij genoot les van mijn vader maar dit supertalent was heel snel door zijn lesboek heen en is 
na het conservatorium als beroeps hoornist bij het Rotterdams Symfonieorkest aan de slag gegaan.  
Wellicht komt hij later in mijn wandeling door de UDI-geschiedenis nog een keer langs toen hij als gastspeler 
op een uitvoering zijn kunsten heeft laten horen, later meer zogezegd. 
Op de volgende bladzijde het kranten stukje over dit solistenconcours. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                           Nieuwe Brielse Courant_22-5-1963 
 

30 april is ook weer een gebruikelijke dag dat de uniformen  
aan gaan en de instrumenten uit de koffers komen.  
2 maal vandaag staat beschreven in het programma van de 
Oranjevereniging hiernaast. 
 
 
 
 
 
 
                                                                                         Nieuwe Brielse Courant_ 23-4-1963 
 
 
 
 

Mei, ere medaille in zilver was er voor bassist Huib van de Wilt voor zijn 50 jaar lidmaatschap. 
 

  
Het Parool_17-7-1963 
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Het bestuur bespreekt in de bestuurvergadering van 13 juni de resultaten van het opinieonderzoek wat is 
gehouden onderde leden. Het was vrij gunstig staat beschereven. Om met een andere dirigent te beginnen 
durfde 90% van de leden niet aan. Aan de stemmiming onder de leden, daar kunnen we zelf wat aan doen is 
de conclusie. 
De leden zijn ook de herrie tijdens concerten beu, als er geen  
maatregelen genomen worden zullen zij niet meer spelen.  
Er blijkt een politie verordering op komst te zijn, dus moed  
houden maar! De dirigent heeft ook allertijden de  
beslissing in handen de dirigentstok neer te leggen bij de  
herrie. 
 

In de maand juni zijn weer de gebruikelijk concertjes en de 
medewerking aan de sportweek. 
Van het concertje hier de aankondiging op 29 juni. 
                                                                                      Nieuwe Brielse Courant_ 23-6-1963 

 
Op de FB-site van de Historische vereniging 
vond ik deze foto van UDI en gymnastiek  
vereniging MAAS, de datum 25 juni. 
Of dit iets met de sport week te maken heeft 
kon ik niet achterhalen. Verder lijkt het erop 
dat dit op het voetbalveld is gezien de doelen. 
Het is duidelijk UDI en MAAS daarachter. 
 
 
 
 
 
 
 
 
In het laats van juli overleed klarinettis Nelis van Oudenaarden  
plotseling. Het was een van de ouds getrouwe toegewijde muzikanten.  
Het was een gevoelige klap voor de vereniging en hij zal nog lang in  
onze herinnering blijven voortleven lees ik in het jaarverslag.  
 
 
 

Op 4 juli heeft UDI in aanwezigheid van H.K.H. Prinses  
Beatrix, die tijdens de officiële proefvaart de  
doopplechtigheid verricht van de 'Esso Den Haag',  
de grootste mammoettanker ooit door een Nederlandse  
werf gebouwd (voor die tijd). 
Uit het dia-archieven van Kapitein Huibert Jansen van de  
Esso Den Haag hieronder een foto waar UDI en prinses  
Beatrix in shot te zien zijn 
 
 
 
                                                                              Doop 'Esso Den Haag' op de Verolme werf, 4 juli 1963 
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16 augustus wordt er weer vergaderd en de twee bassen zijn onderwerp der dicussie. Ze zijn zeer slecht maar 
de kosten voor nieuwe een f 2000, = vind men wel wat duur omdat het overgaan op lage stemming nog 
steeds in de lucht hangt. Het op concous gaan wordt de aanstaande disndag met de leden besproken. Het 
bestuur is van mening dit jaar over te slaan omdat de stukken er nog niet in zitten en het repetitie bezoek erg 
slecht is geweest de laatste tijd.  
  
Gelukkig wordt er ook nog muziek gemaakt en is er op de  
Muziektent op 7 september het laatste buitenconcert voor 
donateurs en andere belangstellenden. 
 
                                                                                                               De Westlander_30-8-1963 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                                                                                                                                        
 
 
 
 
Krant geboorte Trudi van Eck_ 9 okt 1963  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Rozenburg breidt uit en in 1963 wordt de 5000e inwoonster geboren, het betreft de geboorte van Geertruida 
Francina Elisbeth van Eck, dochter van J. van Eck en C.W. van Eck Potters. Voor de woning van de Wethouder 
van Heldenstraat 47 staat UDI te spelen en aan belangstelling geen gebrek gezien de mensen op de foto 
hierboven. Trudie heeft vanaf augustus 2020 tot juni 2022 in het bestuur zitting gehad en de functie 
penningmeester bekleed.  
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1964_ het jaar start en dat zal jullie niet verbazen met de uitvoeringen op 6 en 7 februari en zoals gebruikelijk 
is de jaarvergadering dinsdags erop en wel op 11 februari. De gebruikelijke zaken op de jaarvergadering en 
geen beslissing vanuit de vergadering voor de activiteiten voor het 65-jarig bestaan. Het bestuur neemt dit in 
eigen hand en komt erop terug. De drumband blijft een zorgenkindje net als de opleiding voor jeugdige, er zal 
iets op touw gezet moeten worden staat te lezen.  
 

Ook dit jaar zijn de gebruikelijke optredens van 30 april, twee optredens tijdens de sportweek en het concert 
voor bejaarden bij terugkeer na een dag uit op Rozenburg. 
 
In de laatse week van augustus concert verzorgd met Cresendo uit Naaldwijk waar nog steeds dirigent 
Zonneveld voorstaat en de daardoor de onderlinge band en het geven van dit soort concerten makkelijk is. 
Het concert was op de muziektent op het Marijkeplein. 
 
Op 5 september vergadert het bestuur nog 1 maal naar wat ik kan vinden in het notulenboek no. 5 na de 
jaarvergadering van 11 februari. Daarin maak ik op dat de Heer Versluis een poging heeft gedaan om de 
drumband weer een impuls te geven en als dat zou  
lukken hij als nieuwe instructeur benoemd zou  
worden en daarvoor gebruikelijke vergoeding zal  
ontvangen.  
Verder staat de datums en afspraken voor het  
jubilumconcert en een feestavond ter bespreking en  
is er ook weer informatie in gewonnnen om geld  
ergens van dan te halen voor de lage stemmimng  
instrumenten. Bij de bak was geinformeerd maar  
ook daar was geen positief bericht vandaan dus gaat  
dit weer de ijskast in. 
Hiernaast de bestuursindeling na de jaarvergadering  
van11 februari. 
Vanaf 1964 neemt dus Jan van der Meer het pennningmeesterschap over van de gestopte Daan van der Meer, 
geen familie. Jan zal het lang vol houden maar ook hier later meer over. 
 

12 augustus repetitie in de Schans voor het jubileum concert in de avond voor het 65 jaar UDI op de tent en in 
de middag een receptie. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nieuwe Brielse Courant_ 25-9-1964 
 

Laatste week in september is het gezamelijke concert met Cresendo in Naaldwijk en is dit uitwissleconcert 
voor dit jaar ook weer een stukje geschiedenis en maak ik dit bij deze op. 
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UDI is altijd zeer attent geweest op  
gebeurtenissen zoals echtparen die zoveel 
jaar getrouwd waren b.v.. De waardering hier,- 
voor is altijd erg groot geweest en dit echtpaar 
vermeld deze waardering zelfs in een  
bedankadvertentie. Zo schiep men ook altijd  
een band met de gemeenschap op Rozenburg 
en kreeg daar, en daar heb ik al veel van laten zien, heel veel voor terug. 
 

                                                                                                                                   Nieuwe Brielse Courant_ 3-11-1964 
 

14 november doet UDI mee aan een concours in  
Hilvarenbeek waar een eerste prijs met 107 pnt.  
werd behaald. Chris van t’ Hof kwam met dit cijfer  
rapport van dit concours, de eerste die ik tot nu toeheb  
kunnen vinden of gekregen heb, erg waardevol.Het  
verslag vertelt de rest van het verhaal over dit concours. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nieuwe Brielse Courant_ 20-11-1964 
 

Op 21 november ook weer gebruikelijke Intocht  van  
Sint-Nicolaas op Rozenburg waar UDI voorop loopt. 
                                                                                                                                         De Westlander_20-11-1964 
 
Met de kerstviering verlenen 8 koperblazers hun medewerking   
in de Immanuelkerk en zijn dan ook de laatste muzikale zaken van 1964. 
 
 
 
 
 

Slot woord: 
 

10 bewogen jaren waar bestuur en leden worstelen om de vereniging op de rails te houden en de indentiteit 
niet te verliezen in de opkomende veranderingen die het dorp en daarmee de vereniging meemaken. Maar 
ook de mooie dingen die dit met zich meebrengt zijn voelbaar en zichtbaar en geven de club iets extra’s. 
 

Met muzikale groet, 
 

Arie van der Meer 
 


